

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

onsdag 26. januar 2022 kl. 19:00, på skytterhuset Hovet.

Til stede; Per, Arild, Hans, Turid, Kjell, Svein, Lars-Petter (på tlf).

Faste poster;

***) gjennomgang/evt. merknader til siste møtereferat**

***) utsendt (e)post;** søknad politiet reg. av o/u hagle, svar regelverk

***) innkommet (e)post;** HK-invitasjon til møte 25.nov. kommunedelplan naturmangfold - arb.møte 13.01.22. Spørsmål fra TS om dekning utgift jegerprøveinstruktør.

To brev fra politiet våpensøknad; beh.tid og regelverk. Spørreundersøkelse om Friluftsråd i H.dal - ikke besvart. Annulasjonsbekreftelse leirduebane fra Fremtind forsikring.

Viktig info fra Buskerud Njff; nye kontigentsatser, info nye STANDARDvedtekter, årsmøte.

***) info til/fra alle;**

-) mottatt jubileumsfilm fra Njff

-) mottatt takkebrev og presentkort kr. 300 fra Hfhk.

-) leirduebanen; økonomi - mva er nå tilbakeført!

-) Info hytteutv; Spennhytta tatt ut Inatur pga vedmangel. Gassbeholder Tuftehytta trenger ny hette (kontakt Eivind). Øvrig utv.info neste styremøte.

Tidligere saker til videre info/behandling;

Sak 11/21 – tilbud avtale adm. fiskekortsalg Skorpa statsallm.

I hht avtale med Hol fjellstyre skal vi tilbakeføre 30 % av inntekt fiskekortsalg Skorpa statsallm. Det er kun solgt ett kort på Perfish. Dette fordi det nye fiskekortområdet enda ikke er lagt inn på Inatur. **Ansvarlig; fiskeutv.** Sendt ep til fjellstyret med info og at tilbakebetaling vel kan avvente til etter salg -22. **Ansvarlig; Svein** (fjellstyret bekreftet ok!)

Nye saker;

Sak 01/22 Buskerud fhk – Søknad om å avholde fuglehundprøve 25.-27.mars 2022

Bfhk har hatt tilsvarende avtale for vinterprøve over mange år. De to siste år er prøva ikke gjennomført pga Corona.

Styret er forespurt via epost. Hadde ingen merknader. Bfhk er informert om at det ok med prøve, men at avtale vil bli formelt behandlet på fk styremøte. Har ikke gitt merknader.

Vedtak: tidligere avtale brukes, men minimumsbetaling tas ut, og avtalen gis 3 års varighet.

Ansvarlig; Svein

Sak 02/22 Hallingdal fhk – Søknad om å avholde fuglehundprøver vinter- og høst 2022

Hfhk har hatt avtaler for begge prøver over mange år.

Styret er forespurt via epost. Hadde ingen merknader til vinterprøve. Hfhk er informert om dette, men at avtale vil bli formelt behandlet på fk styremøte. Hfhk har kommet med merknader til avtaletekst.

Forslag til avtale vedlegges saken.

Vedr. høstprøve er styret enig i at denne saken behandles av det nye styret etter avholdt årsmøte. *Vedtak: tidligere avtale for vinterprøve brukes, men minimumsbetaling tas ut og avtalen gis 3 års varighet.* **Ansvarlig; Svein**

Sak 03/22 Geilo JFF - tilbakebetaling av lån i fbm leirduebanen.

Geilo jff har tidligere gitt tilsagn om kr.100.000 i tilskudd, og inntil kr.400.000 i rentefritt lån. Av dette tilsagnet er kr.170.00 (lån i hht Gjff) utbetalt i fbm byggingen.

Det er i tillegg gitt en hjulbrakke i god stand, samt en fhv ny kastemaskin. Samlet anslått verdi kr. 100.000. Beholdning pr. dd: høyrenteknt. kr.425.925 og driftsknt. kr.189.517, totalt kr. 615.442. Styret må vedta hvordan og hvor mye som skal tilbakebetales.

Vedtak: Øhjff tilbakebetaler hele beløpet som er mottatt fra Gjff, kr. 170.000.

Ansvarlig; kasserer

Sak 04/22 – gjennomgang regnskapet for 2021

Kjell gjennomgikk regnskapet som viser et solid overskudd på ca. kr. 87.000.

Merknader; avbestilling fra leiere Inatur koster for mye, og våre rutiner må justeres.

Frist Sparebankstiftelsen DNB for å få omsøkt beløp på inntil kr. 25.000 er 16.04.22 !

Vi må oversende rapport og fakturaer på beløpet, evt. kjøpe inn andre ting.

Ansvarlig; Eivind/Turid/Sandra

Sak 05/22 – årsmøte 2022

Årsmøte dato **10.** (evt. 3) **mars** (frist i hht vedtekter 15.mars) på skytterhuset Hovet.

Ansvar for alle saker til årsmøte må avtales i styret. Utv.ledere ansvarlig for sine meldinger.

Forslag valg; leder Lars-Petter, nestleder Arild, 2. styremedl ?, leder jakt Lars-Petter, leder fiskeutv. ?, leder leirdueutv. Åse Øyo, utv.ledere spør de av sine utv.medl. som er på valg.

Nye/flere utv.medl. til fiske- og leirdue må tas etterhvert.

Sak 06/22 – jegerprøveutvalget / Tor Steigedal, dekning kursutgifter

TS har sendt kopi faktura for dekning utgifter kr. 2.300. Våre 3 instruktører har fått dekket tilsvarende utgifter av Jegerprøveutvalget i Hol. Det kan være behov for TS som en 4. instruktør i utvalget. Forutsetning at han er underlagt vårt utvalg, og skal kurse hos oss i hht avtale med jegerpr.utv. Er TS også instruktør i Molde etc.? TS skal kontaktes vedr. dette. Evt. dekning av Jegerprøveutv. Øhjff skal dermed ikke dekke noen kostnader. **Ansvarlig; Kjell.**

Sak 07/22 – søknad for 2022 om tilskudd Skue Spareb. og Sparebankstiftelsen DNB/H.dal
Begge må søkes om tilskudd på kr. 10.000 ? Til dekning av hva ? **Ansvarlig; Turid/Kjell.**

Sak 08/22 – samlet forsikring på leirduebanen, Spennhytta og båter.

Forsikringer har vært fordelt på Fremtind og Gjensidige. Alt er nå samlet i Gjensidige, med god rabatt pga Njff. Ansvarlig for forsikringer er nå **Arild.**

Sak 09/22 – arrangement Frivillighetens år / fiskesommer 2022

Info er kommet fra Njff. Inntil kr. 25.000 i tilskudd. Arr. må skje 26. juni, søkn.frist 7/2!

Begge arr. kan evt. gjøres samtidig. Vi prøver å gjennomføre. Infobrev er oversendt Fiskeutv. som er ansvarlig for planlegging/gjennomføring.

Hovet, 30.01.22

Svein

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

onsdag 29. mars 2022, kl 18:30-19:00 Teams møte

Til stede; Arild Tvedt, Fredrik Fongen, Lars-Petter Myklebost (LP).

Referent; LP Myklebost.

Faste poster;

***) gjennomgang/evt. merknader til siste møtereferat**

***) utsendt (e)post;** søkt om fiskesommer, introjakt (begge innvilget pr 7 april, må legges i Aktivitetskalenderen NJFF innen utgang av April. Ansv Aril og LP. Søknad om midler til settefisk.

***) innkommet (e)post;** Mottatt forespørsel om vi ønsker å uttale oss om Vei sak i Hol kommune – se under.

***) info til/fra alle;**

Tidligere saker til videre info/behandling;

Sak 02/22 Hallingdal fhk – Søknad om å avholde fuglehundprøver vinter- og høst 2022

Hfhk har hatt avtaler for begge prøver over mange år.

Styret er forespurt via epost. Hadde ingen merknader til vinterprøve. Hfhk er informert om dette, men at avtale vil bli formelt behandlet på fk styremøte. Hfhk har kommet med merknader til avtaletekst.

Forslag til avtale vedlegges saken.

Vedr. høstprøve er styret enig i at denne saken behandles av det nye styret etter avholdt årsmøte. *Vedtak: tidligere avtale for vinterprøve brukes, men minimumsbetaling tas ut og avtalen gis 3 års varighet.* Denne ble oversendt HFHK av LP 7 den april 2022.

Nye saker;

Sak 10/22 Høring om Vei sak Hol kommune

Kort dialog om sakens innhold – besluttet at Arild kommer med forslag til høringsuttalelse på vegne av ØHJFF for styrets gjennomgang. **Ansvarlig Arild**

Sak 11/22 Møteplan for styret og utvalgsledere

Gjennomgått og besluttet at skal legges ut på våre hjemmesider. **Ansvarlig LP og Tormod**

Ingen flere saker, Geilo 4 april 2022 – (sign) Lars-Petter Myklebost

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

onsdag 5. april 2022, kl 18:30-19:15 Teams møte

Til stede; Arild Tvedt, Kjell Mykkeltvedt, Lars-Petter Myklebost (LP).

Referent; LP Myklebost.

Faste poster;

1. gjennomgang/evt. merknader til siste møtereferat
2. utsendt (e)post; ingen
3. innkommet (e)post; Aksept fra NJFF om innvilget søknad med kr 3.000 for Intro jakt og kr 8.000 for Fiskesommer. Leder for begge utvalg følger opp med registrering i Aktivitetskalender mv.
4. info til/fra alle;

Tidligere saker til videre info/behandling;

Ingen

Nye saker;

Sak 12/22 - Rypetelling 2022

Kort dialog om sakens innhold – Ingar Danielsen og LP tar et møte i mai for å gjennomgå dette da Ingar Danielsen har erfaring og et opplegg (disp fra båndtvang, rettighets og grunneiers tillatelse(r), sau renhetsbevis og dialog / varslebeitelaget i forkant. **Ansvarlig: LP.**

Sak 13/22 - Økonomi

Utgifter som skal belastes ØHJFF og som sender regnskapsfører må dokumenteres godt slik at det er lett forståelig hva dette gjelder. **Ansvarlig: Styret og utvalgsledere.**

Sak 14/22 - Foreningens Vipps konto - Leirduebanen

Vår Vipps er ikke satt opp som butikk løsning for flere andre kjøp en på leirduebanen. Vår Vipps konto gjelder kun for leirduebanen inntil annet er besluttet av styret. **Ansvarlig: Alle.**

Sak 15/22 – Refusjons av merverdiavgift ifm Leirduebanen

ØHJFF har refusjonsrett og -krav på merverdiavgift og kasserer følger opp denne og i samsvar med tidligere bokføring (nettoføring)

Saker avtalt til behandling ved neste styremøte (per i dag);

Sak 16/22 – Spennhytta

Fastsette minimum og maksimumsbeløps avsetninger per år samt eventuelt makstak for for fondet som går til vedlikehold av hytten. Det skal også besluttet om det skal benyttes egen bankkonto til formålet

XXXXXXXXXXXX **Ingen flere saker, Geilo 7 april 2022** XXXXXXXXXXXX

(sign / referent)

Lars-Petter Myklebost

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

onsdag 6. september, kl 18:30-19:30 Teams møte

Til stede; Åse Øyo, Bruno Larsen, Sandra Maria Paulsen, Fredrik Fongen, Lars-Petter Myklebost (LP).

Referent; LP

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
 2. Inngående post
 3. Utgående post
 4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene?
 5. Saker til behandling
 6. Eventuelt / diverse
- Innspill vil bli meddelt alle forut for møtet

REFERAT

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
 - a. Godkjent – LP valgt som referent
2. Inngående post
 - a. Ingen
3. Utgående post
 - a. Ingen
4. Info til/fra all – nytt fra Utvalgene
 - a. Leirdue; Åse redegjorde for møtet med Skytterlaget. Det vil komme noen ekstra kostnader fra dem til ØHJFF ifm vei, strøm mm. Det er også økte kostnader på skudd og leirduer som gjør at Leirdue utvalget skal se på dagens priser for de ulike alternativer. Leirdue utvalget vil gjennomgå dette internt og fremme forslag til priser for 2023 sesongen. Ansvarlig: Åse
 - b. Jakt; LP opplyste at det ikke er rapportert noen klager eller uheldige episoder ifm avholdelse av jaktprøven til HFK. LP tar kontakt med Beitelaget ved Lars Perstølen i den hensikt å få god dialog og deres innspill Ansvarlig: LP
 - c. Fiske; deltok ikke – Fredrik foreslo at utvalget ser på mulighet for faglig oppdatering på kurs (Flå mm). GJFF ved Rolf Mykkeltvedt kan være en ressurs.
 - d. Hytteutvalget: deltok ikke men det skal lages en innstilling til avsette midler ifm Spennhytta. Ansvarlig: Fredrik
5. ØHJFF – økonomi status,
 - a. Det er ønskelig at dette tilsendes styret. Ansvarlig LP

Tidligere saker til videre info/behandling;

Ingen

Nye saker;

Sak 17/22 – Hundegård

Det er fremmet ønske om egen hundegård etter samme driftsmåte som på Geilo, men at det er åpent også for ikke medlemmer. Differensiering av pris er et alternativ. Dette ble besluttet at dette må planlegges på rekke områder inkludert skaffe areal, kostnader mm. Montreing av stolpene bør vurderes gjennomført av fagfolk.

Ansvarlig: Sandra.

Sak 18/22 – Hundetrening i Ynglesdalen

Det ble besluttet at ØHJF skal søke om dispensasjon fra båndtvangen for å trene i Ynglesdalen i vinter (og høst?). Ansvarlig: LP

Sak 19/22 – Middag Svein

Ny dato for middag med Svein for å takke han for lang og fremragende innsats. Gavekort skal også overrekkes Svein. Ansvarlig LP

Sak 20/22 - Økonomi

Utgifter som skal belastes ØHJFF og som sender regnskapsfører må dokumenteres godt slik at det er lett forståelig hva dette gjelder. **Ansvarlig: Styret og utvalgsledere.**

Sak 21/22 - Foreningens Vipps konto - Leirduebanen

Vår Vipps er ikke satt opp som butikk løsning for flere andre kjøp en på leirduebanen. Vår Vipps konto gjelder kun for leirduebanen inntil annet er besluttet av styret. **Ansvarlig: Alle.**

Sak 22/22 – Refusjons av merverdiavgift ifm Leirduebanen

ØHJFF har refusjonsrett og -krav på merverdiavgift og kasserer følger opp denne og i samsvar med tidligere bokføring (nettoføring)

Generell kommentar om bruk av FB og hjemmesider.

Sandra nevnte et par eksempler på digital dialog hvor vi helt klart burde fremkommet hvem man skal kontakte. Vennligst husk ALLTID å ta med kontaktperson og ønsket kontakt måte

XXXXXXXXXXXX **Ingen flere saker, Geilo 13 september 2022** XXXXXXXXXXXX

(sign / referent)

Lars-Petter Myklebost

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

tirsdag 4. oktober 2022, kl 18:30-19:30 – sted Høgehaug BBS

Til stede; Åse Øyo, Arild Tvedt, Eivind Endrestøl og Lars-Petter Myklebost (LP)

Referent; LP

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
 2. Inngående post
 3. Utgående post
 4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene?
 5. Saker til behandling
 6. Eventuelt / diverse
- Innspill vil bli meddelt alle forut for møtet

REFERAT

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
 - a. Godkjent – LP valgt som referent
2. Inngående post
 - a. Ingen
3. Utgående post
 - a. Ingen
4. Info til/fra alle – nytt fra Utvalgene
 - a. Leirdueutvalget; Styret gav Åse fullmakt til å gjennomføre selskapskyting basert på streng disiplin, ikke alkohol, innenfor alle regler og anbefalinger herunder avtalen med skytterlaget. Lån av hagler fra medlemmer ordnes av Åse. Pris etter mulighet, antar kr 1.000,- per deltager. Videre har utvalget fått melding om at så lenge antall skytterdager avtalt (hvilket er 2 dager per uke) med dem opprettholdes så er det ingen antall skudd begrensning iflg Åse.
 - b. Hytteutvalget; Fongen fikk oppdraget om å se på tekst til avsetning ifm Spennhytte. Han mente teksten fra Årsmøtet er detaljer nok. Eivind gjennomgår denne og melder tilbake på vegne av utvalget.
 - i. Hytteutvalget og Jaktutvalget prøver å få tildelt jaktkort i april/mai (ref som alle andre i www.iNatur.no). Dette etter meget god informasjon til alle medlemmer om nye tider for søknadsfrist for jakt i Ynglesdalen. Vi ønsker å gjennomføre tildelingen for 2023 på tross av det ikke er gjennomført rypetelling noen steder, inkl Ynglesdalen. ØHJFF vil ved tildeling ta forbehold om årets jakt, felling, bag limit mv til etter rypetelling gjennomført. Hensikten med dette er å gjøre hyttene tilgjengelig i september for mer utleie i september. Hytten(e) sperres i en kort periode etter tildeling av jakt i april/mai men deretter åpnes de for alle. Ansvar for fremlegge en plan for dette er Eiving og LP til neste styremøte.
 - c. Jaktutvalget; Med henvisninger til sist Mreg hvo det ble hevdet at det ikke var mottatt kommentarer fra beitelaget kom Eivind (som ikke var på sist styremøte) med kommentarer til styremøte referatet om at sterke

motforestillinger mot jakthund prøven og negative observasjoner men ikke om angrep eller jage sau men spredt sau / lam, flere sauer hadde haltet. Det ble sagt at en epost skulle mottas ØHJFF fra beitelaget men det er ikke mottatt. Styret i ØHJFF ønsker anser ikke det å være i vår interesse at dette fortsetter og det ble besluttet at LP konferer HFK om å terminere neste års fuglehund prøve i Ynglesdalen ikke gjennomføres høst 2023.

- d. Fiskeutvalget: Det opplyses at det er utfordrende å få medlemmer til å delta på tynnefisk. Det foreslås at det avholdes en helg i juli (tidl aug). Arild tar en runde med fiskeutvalget og melder tilbake om egnet / annet ønskes gjennomført.

5.

1. **Æresmedlemmer: Forslag fra LP** «Styret vedtar at med gjeldende fra 1 januar 2022 skal våre nåværende og fremtidige æresmedlemmer ikke betale for jakt- og fiskekort i ØHJFF sine terreng samt benytte våre hytter opptil 10 leiedøgn uten å betale for dette grunnet deres gode innsats over svært lang tid i den erkjennelse at ØHJFF aldri ville i den posisjon vi er i dag hadde det ikke vært for disse personer».

- i. Dette ble vedtatt av et samlet styre. Arild Tvedt deltok ikke i avstemningen da han er æresmedlem. En merknad / presisering i etterkant fra referent og den som fremmet forslaget; Den nevnte 10 dager gjelder per kalender år, ikke samlet over fremtidige år. Styret bes om denne presisering kan aksepteres.

6. Ettersankshelg sau(2.helg i rypajakten). Jaktutvalget søker informasjon fra beitelaget om det er mye savnet mye sau fra 1. sankehelg for å vurdere hva vi gjør 2. sankehelg i Vest terrenget.
7. Økonomi – styret ønsker halvårlig oppdatering av regnskap og LPM tar kontakt med Turid og Kjell.

(sign / referent)

Lars-Petter Myklebost

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

tirsdag 1. november 2022, kl 18:30-19:30 – sted Høgehaug BBS

Til stede; Åse Øyo, Arild Tvedt, Turid Schømer (Kjell Mykkeltvedt deltok som bisitter/assistent) samt Lars-Petter Myklebost (LP)

Referent; LP

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
 2. Inngående post
 3. Utgående post
 4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene?
 5. Saker til behandling
 6. Eventuelt / diverse
- Innspill vil bli meddelt alle forut for møtet

REFERAT

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
 - a. Alt godkjent – LP valgt som referent
2. Inngående post
 - a. Forespørsel om rapportering Fiskesommer
 - b. Epost fra NJFF om nye vedtektsendringer – informasjonsskriv
3. Utgående post
 - a. Svar på Fiskesommer av Arild rett i etterkant
 - b. Påmelding il NJFF webinar om nye vedtekter
4. Info til/fra all – nytt fra Utvalgene
 - a. Leirdueutvalget; Det pågår vurderinger for å fastsette neste års satser for skyting på banen. Arild tar kontakt med Øystein vedrørende grunnen på skytebanen
 - b. Hytteutvalget;
 - i. Fongen fikk oppdraget om å se på tekst til avsetning ifm Spennhytte. Han mente teksten fra Årsmøtet er detaljer nok. Eivind gjennomgår denne og melder tilbake på vegne av utvalget. Styret avventer tilbakemelding på dette.
 - ii. Forslaget om at Hytteutvalget og Jaktutvalget prøver å få tildelt jaktkort tidligere på året ble akseptert. Fremlagt og godkjente faser er;
 1. Info til medl. om ny frist 15. mars 23 (FB, sms, web) Ansv LP
 - a. (hyttene holdes midl sperret i september. Ansv Eivind)
 2. Søknadsfrist for jakt 1. april23
 3. Tildeling jakt 15. april23
 4. Jegere og hyttebooking innen 1. mai etter avtale m Eivind
 5. Hyttene åpnes for allmenn booking 2. mai23
 - iii. Styret ber hytteutvalget ta kontakt med Kjell M avbestillingsregler på iNatur. Etter utvalgets gjennomgang ber styret om tilbakemelding om evt nye avbestillingsregler.
 - c. Jaktutvalget;

- i. Med henvisning til tidligere sak vedrørende jaktprøver under høsten og sanking av sau med beitelaget så har ØHJFF ikke mottatt noen epost som varslet. Uansett er det styrets oppfatning at et godt samarbeid og gjensidig respekt med beitelaget i Ynglesdalen er veldig viktig for begge parter. Arild inviterer til felles møte.
 - ii. Jaktutvalget fremmet forslag om å søke kommunen og Hallingskarvet Nasjonalpark om dispensasjon fra båndtvangen under perioden 1-15 april for en periode på 3 år i den hensikt å gjennomføre hundetrening. Foruten nevnte aksepter forutsettes skal Hundeutvalget forut for treningen undersøke om villreinen er i området, så fall skal ingen trening gjennomføres.
 - iii. Ansvarlig for rypetellingen er Ingar Danielsen. Utvalget fikk en gjennomgang i forkant av Ingar hvordan dette skulle gjennomføres herunder hensyn til beitende sau blir ivaretatt. Etter utvalgets forståelse var plan og gjennomføring meget bra med Ingar som leder. Enkelte medlemmer reagerte ifm søknader om jakt og utover høsten om hvorfor de ikke får delta på taksering. Styret ønsker at utvalget tar en gjennomgang med Ingar om medlemmer med kvalifiserte hunder burde få prioritet til deltakelse fremfor ikke medlemmer da vi er en medlemsforening. LP tar kontakt med Ingar for avklaring.
 - iv. ØHJFF har mottatt forespørsel om utleie av terrenget til vinter trening for hund fra Sando Hundesenter v/Hanne Fevik. De har leid terrenget før og ønsker nå å leie terrenget for en samling i 2-4 dager med bo på Storestølen. Antatt personer / hunder er 15 pax. Styret er positiv til dette og leder Jaktutvalget er gitt fullmakt til å inngå avtale da dette er positivt for ØHJFF samt Storestølen.
 - v. Svar på intro jakt til NJFF – Ansv LP
 - vi.
- d. Fiskeutvalget:
- i. Utvalget følger opp om refusjon fra kommunen er mottatt
 - ii. Refusjon undersøkes om mottatt
 - iii. Det opplyses at det er utfordrende å få medlemmer til å delta på tynnefisk. Det foreslås at det avholdes en helg til dette. Arild tar en runde med fiskeutvalget og melder tilbake om egnet / annet ønskes gjennomført.
5. Nye vedtekter fra NJFF
- a. Det har pågått et omfattende utredningsarbeid vedrørende nye vedtekter for medlemsforeninger. En av flere endringer er at NJFF ikke lenger aksepterer lukkede foreninger. ØHJFF er en lukket forening og styret mener at dette har stor betydning for oss. ØHJFF har mottatt informasjon fra NJFF og således nedsatt en arbeidsgruppe som skal vurdere dette og fremme en innstilling om nye vedtekter for ØHJFF til dets styret. Arbeidsgruppen består av Lars-Petter Myklebost (leder), Arild Tvedt, Svein Eriksen, Kjell Mykkeltvedt. Alle har akseptert sin deltakelse. Innstilling til nye vedtekter skal forelegges styret for dets behandling. Styret vil fremme sitt forslag til vedtekter under Årsmøtet 2022 hvor dette skal besluttes.

6. Økonomi – Det er et krav at alt innkjøp til ØHJFF og dets utvalg eller ander signeres før oversendelse regnskap. Det er unødvendig arbeidsbelastning for kasserer å påse at dette er i orden i samsvar med våre regler.
7. Økonomi – Kilometergodtgjørelse MÅ være oversendt regnskapsfører FØR 1 desember.
8. Økonomi – urevidert regnskap per 31.10.22 ble gjennomgått og viser;
 - a. 23.317 Inntekt
 - b. 53.659 Kostnad
 - c. 28.342 Ord res (underskudd)
 - i. Grunnet ikke mottatt inntekts avregning fra ulike hold anses nevnte som tilfredsstillende. Det opplyses derfor fra kasserer av denne grunn at en fullgod oversikt normalt sett ikke foreligger før sent oktober / november hvert år. Dersom slike avregninger er mottatt vil kasserer fremme midlertidig regnskapsutkast til neste styremøte 6. desember
 - d. Inntekter fra jakt/fikse hytter kommer ikke med i halvårsregnskap – derfor underskudd.

(sign / referent)

Lars-Petter Myklebost

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

tirsdag 13 Des 2022, kl 18:30-19:30 – sted Høgehaug BBS

Til stede; Arild Tvedt, Kjell Mykkeltvedt (regnskap), Lars-Petter Myklebost (LP)

Referent; LP

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
 - a. Gjennomgang av regnskap ved Kjell Mykkeltvedt
6. Eventuelt / diverse

REFERAT

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
 - a. Godkjent – LP valgt som referent
2. Inngående post
 - a. Ingen
3. Utgående post
 - a. Ingen
4. Info til/fra alle – nytt fra Utvalgene
 - a. Intet spesielt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
 - a. Utvalgsledere må gjennomgå Hovedbok for å sjekke inntekter og kostnader
 - b. ØHJFF har ikke mottatt penger fra NJFF angående Fiskesommer og Introjakt. LP følger opp
 - c. Kvinneaktiviteter – LP melder fra til NJFF om hagle skyting for kvinner. Gjennomført ca 7 kvelder med bra oppmøte
 - d. Budsjett for 2023 må lages før 10 januar 2023
 - e. Lage fordelingsnøkkel for leie av Ynglesdalen (+Holsfjorden?)
 - f. Styret bad om at fjorårstallene også medtas sammen med realisert 2022 og Budsjett 2022 ved nest presentasjon av årsregnskapet
 - g. Foreløpig Årsregnskap for 2022 viser noe høyere inntekter enn budsjettet og kostnader som budsjettet. Foreløpig Årsresultat er pt Kr 39.739,45
 - h. Merk;
 - i. MVA kompensasjon 2022 er ikke bokført enda. Styret vil beslutte hvordan dette skal bokføres.

(sign / referent)

Lars-Petter Myklebost

REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

tirsdag 13 Des 2022, kl 18:30-19:30 – sted Høgehaug BBS

Til stede; Arild Tvedt, Kjell Mykkeltvedt (regnskap), Lars-Petter Myklebost (LP)

Referent; LP

Faste poster;

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
 - a. Gjennomgang av regnskap ved Kjell Mykkeltvedt
6. Eventuelt / diverse

REFERAT

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
 - a. Godkjent – LP valgt som referent
2. Inngående post
 - a. Ingen
3. Utgående post
 - a. Ingen
4. Info til/fra all – nytt fra Utvalgene
 - a. Intet spesielt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
 - a. Utvalgsledere må gjennomgå Hovedbok for å sjekke inntekter og kostnader
 - b. ØHJFF har ikke mottatt penger fra NJFF angående Fiskesommer og Introjakt. LP følger opp
 - c. Kvinneaktiviteter – LP melder fra til NJFF om hageskyting for kvinner. Gjennomført ca 7 kvelder med bra oppmøte
 - d. Budsjett for 2023 må lages før 10 januar 2023
 - e. Lage fordelingsnøkkel for leie av Ynglesdalen (+Holsfjorden?)
 - f. Styret bad om at fjorårstallene også medtas sammen med realisert 2022 og Budsjett 2022 ved nest presentasjon av årsregnskapet
 - g. Foreløpig Årsregnskap for 2022 viser noe høyere inntekter enn budsjettet og kostnader som budsjettet. Foreløpig Årsresultat er pt Kr 39.739,45
 - h. Merk;
 - i. MVA kompensasjon 2022 er ikke bokført enda men styret bestemte at det må føres inn i regnskapet på egen post «Tilskudd bygging av leirduebane». Videre kostnader for ferdigstilling av leirduebane føres på egen utgiftspost.

ii.

(sign / referent)

Lars-Petter Myklebost